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Protokół
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa

w dniu 24 maja 2011

obecni

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki obecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska obecna
5. Radny Marek Rajca obecny
6. Radny Władysław Oczkowicz obecny

tematy posiedzenia

1. Przeciwdziałanie patologiom społecznym obszary miasta zagrożone przestępczością
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek, Komendant Straży 
Miejskiej Krzysztof Niebylski, Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka 
Nowak, pracownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Siedlecki

Przeciwdziałanie patologiom społecznym obszary miasta zagrożone przestępczością

Temat omawia Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marcin Gadecki
2. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
4. pracownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Siedlecki

Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje o kontynuowanie budowy obiektów sportowych
przy placówkach oświatowych w mieście, w tym przy SP nr 7 oraz szerokie udostępnienie 
tych obiektów środowisku lokalnemu w ramach placówek oświatowych. 

Głosowanie

głosów za 4
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Projekt uchwały w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2011 rok.



Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek

Tematykę dotyczącą działek do sprzedaży omawia pracownik wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami Łukasz Siedlecki

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz

Projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej- Ośrodek Integracji Senior im. Jana 
Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenia jednostki budżetowej – Dom Pomocy Społecznej „Senior” 
im. Jana Kaczmarka w Czeladzi i nadania jej statutu

Temat omawia Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
3. Radny Kamil Kowalik
4. Radny Marcin Gadecki
5. Radny Władysław Oczkowicz
6. pracownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Siedlecki

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
Proszę Radnego Władysława Oczkowicza o udzielenie informacji z przebiegu Komisji Rozwoju 
dot. sprzedaży działek

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
3. pracownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Siedlecki
4. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
5. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
6. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
zamykam posiedzenie komisji

Przewodniczący 
    Komisji Bezpieczeństwa

protokołował Wiesław Konderak
Krystian Załęczny


